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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a védőnőkkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Július elsejétől a védőnők feletti munkáltatói jogokat az önkormányzatok helyett, a megyei irányító
kórház fogja gyakorolni. A hatósági felügyeletet a Nemzeti Népegészségügyi Központ, a szakmai
irányítást pedig az Országos Kórházi Főigazgatóság fogja ellátni. Azonban még mindig hiányoznak
alapvető információk az átalakulással kapcsolatban. Több önkormányzat jelezte, hogy megtartanák
saját feladatnak a védőnői szolgáltatást.

 

 

Kérem, Miniszter urat a fentiekkel kapcsolatban szíveskedjék válaszolni az alábbi kérdésekre:

 

1. Mikor készülnek el a részletes szabályok a védőnők július elsejei átállásával kapcsolatban?

 

2. Történt-e bármilyen egyeztetés az az önkormányzati szövetségek valamelyikével?

 

3. Felmerült-e, hogy az önkormányzatok eldönthessék azt, hogy továbbra is megtartják feladataik
közt ezt a szolgáltatást?

 



 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2023. 05.22.
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